



National Farmers Union in New Brunswick - Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick  
(506) 260-0087 - info@nfunb.org

---

## David Frost Memorial Scholarship and the National Farmers Union in NB Scholarship

The **National Farmers Union in New Brunswick** is offering two scholarships this year to NB high school graduates who are entering a program at a recognized Canadian institution. Priority will be given to students enrolling in an agricultural program. The David Frost Memorial Scholarship is for \$500 toward a diploma program. Applicants must be sons or daughters of a registered professional agriculture producer in NB. Applicants for the \$1000 NFU in NB Scholarship must from a family which holds an NFU membership through Service NB. A detailed cover letter is required as academic standing, school and community involvement, demonstrated interest in agriculture, and financial need will be taken into consideration.

The two scholarship winners will be announced at the NFU Region 1 meeting in August, 2015. Funds will be awarded in mid-January, 2016, following successful completion of the first semester of study and commencement of the second semester. Official confirmation of enrolment will be required.

Name of Applicant: \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_  
Telephone: \_\_\_\_\_ email: \_\_\_\_\_

### Record of Education

Name of High School: \_\_\_\_\_  
Years attended: From \_\_\_\_\_ To \_\_\_\_\_

***A complete transcript of marks and a cover letter must accompany the application, along with at least one letter of recommendation. Applications submitted without a transcript will not be considered.***

Please indicate the name of institutions and programs (bachelor or diploma) to which you have applied:

---

---

---

Have you been accepted to any or all of the institutions mentioned? Yes \_\_\_\_ Not yet \_\_\_\_

Please mail completed application form, cover letter, recommendations, and transcript by July 15, 2015, to:  
Amanda Wildeman, Executive Director, NFU-NB  
648 Smythe Street  
Fredericton, NB  
E3B 3G1



National Farmers Union in New Brunswick - Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick  
(506) 260-0087 - info@nfunb.org

---

## **Bourse commémorative David Frost et bourse de l'Union nationale des fermiers au N.-B.**

L'Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick offre deux bourses d'études cette année aux diplômés d'une école secondaire du N.-B. qui s'inscrivent à un programme d'études auprès d'un établissement canadien reconnu. La priorité sera accordée aux étudiant(e)s qui sont inscrit(e)s dans un programme d'agriculture. La bourse commémorative David Frost est de 500\$ vers un programme menant à un diplôme. Les candidat(e)s doivent être le fils ou la fille d'un producteur agricole professionnel enregistré au N.-B. Les candidat(e)s pour la bourse de 1000\$ de l'UNF au N.-B. doivent être d'une famille qui est membre de l'UNF au NB par l'entremise de Services N.-B. Une lettre de motivation détaillée est demandée car de bons résultats scolaires, l'engagement à l'école et dans la communauté, un intérêt démontré pour l'agriculture et le besoin financier seront pris en considération.

Les noms des gagnant(e)s des bourses d'études seront annoncés à la réunion de l'UNF pour la Région 1 en août 2015. Les fonds seront versés à mi-janvier 2016, une fois le premier semestre complété avec succès et le deuxième semestre entamé. Une confirmation officielle de l'inscription au programme d'études sera requise.

Nom de la candidate ou du candidat : \_\_\_\_\_  
Adresse : \_\_\_\_\_ Code postal : \_\_\_\_\_  
Téléphone : \_\_\_\_\_ courriel : \_\_\_\_\_

### **Dossier scolaire**

Nom de l'école secondaire : \_\_\_\_\_  
Années fréquentées : de \_\_\_\_\_ à \_\_\_\_\_

***La demande doit être accompagnée d'un relevé de notes complet et une lettre de motivation, et une lettre de recommandation. Les demandes présentées sans un relevé de notes ne seront pas prises en considération.***

Veuillez indiquer le nom des établissements et des programmes auxquels vous avez présenté une demande :

---

---

---

Avez-vous été accepté(e) à l'un ou tous les établissements mentionnés ? Oui \_\_\_\_\_ Pas encore \_\_\_\_\_

Veuillez poster le formulaire de demande rempli, la lettre de motivation, les relevés de notes et des lettres de recommandation, avant le 15 juillet, 2015 à l'adresse suivante :

Amanda Wildeman, Directrice générale, UNF-NB  
648, rue Smythe  
Fredericton, N.-B.  
E3B 3G1